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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1499 Akut luftfartsråd

Svensk flygbransch är i kris. Statliga och privata bolag har förutom att 
permittera även tvingats avskeda stora delar av sin personal. 

Flygplatser runt om i Sverige, statliga som kommunala, går med ekonomiska 
underskott och riskerar nedläggning. Ängelholms flygplats har meddelat att de 
lägger ned, och Västerås kommunfullmäktige har aviserat att de planerar att 
lägga ned Västerås flygplats inom kort.

Detta sammantaget hotar flygets infrastruktur i Sverige på både kort och lång 
sikt. Sverige behöver en fungerande luftfart för att hela landet ska hålla ihop.

Regeringen har redan beslutat om en del krisåtgärder, men de räcker inte enligt 
branschen. Transportföretagen har därför hemställt om ett extra luftfartsråd för 
att bland annat rädda jobb och företag.

Jag vill därför fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

 Har ministern och regeringen för avsikt att kalla till ett extra luftfartsråd för 
branschen?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-06-03
Besvaras senast
2020-06-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


